
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Kathrine Storsæter [mailto:kathrine_storseter@hotmail.com]  
Sendt: 14. februar 2017 22:16 
Til: Anne Kristin Rafoss 
Kopi: Karstein Totland; Bjørn Egil Nordland; Tone Vågseth 
Emne: Fiber/breiband i indre masfjorden 
 
Hei, 
 
Når det gjeld utbygging av fiber/breiband i masfjorden så lurer eg på kva som skal til for at fleire 
områder skal verte inkludert? Eg ser at dei skal starta utbygginga på Haugsvær, men at det ikkje skal 
leggjast fiber lenger enn til Åsen. Det vil seie at Vågseth og Hope ikkje er med.  
 
Både på Hope og Vågseth bur det småbarnsfamilier, og på Hope har me hvert fall stor interesse for å 
få fiber/breiband (g.nr 46, b.nr 1). Det vil gjere det mulig for meg å jobbe heimifrå av og til, og spare 
den lange kjørevegen til Mongstad. Eg er avhengig av Internett i jobben min. 
 
Eg har også vore i kontakt med Tone Vågseth, og dei er også svært interessert i å få fiber/breiband på 
Vågseth. 
 
På Hope bur det 6 familier, 10 voksne og 6 barn. I tillegg bur det 1 vaksen og 3 barn på øyra. På 
Vågseth er det 4 bustader og mange barn. Det vil seie at det er mange her som havner utanfor. Eg er 
redd for at når det kjem fiber/breiband så vil Nettstar redusere på sine tilbud. Om me havner uten 
Internett her på Hope så har eg nesten ikkje mulighet til å bu her lenger då eg må ha Internett i 
jobben min. Uten Internett må eg tilbringe kvar dag på Mongstad, og gjerne lange dager.   
 
Eg blei ei gong spurt om kva som skulle til for at fleire skal flytte tilbake til masfjorden. Mitt svar var 
ganske enkelt at det krever betre telefondekning, betre internett og fleire jobbmuligheter. Bedre 
Internett gjev fleire jobbmuligheter.  
 
Ønsker tilbakemelding på denne mailen. 
 
Mvh 
Kathrine Storsæter 
 
Sendt fra min iPhone 
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